

Styrelsemöte 3 för Göteborgs Bridgeförbund 2003-12-02

När: 2003-12-02 18.00-21.30

Plats: Hos Elisabeth

Närvarande: Elisabeth Olsson (EO), Emma-Maria Andersson (EA), Peter Modh (PM), Bo Appelquist (BA), Eva Gunnarsson (EG), Bertil Thorén (BT).

1, Peter förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2, Dagordningen godkändes.

3, Föregående mötesprotokoll godkändes efter två förändringar och lades till handlingarna.

4, Ekonomisk rapport. Elisabeth rapporterar.

Målet är att alla tävlingar ska bära sig själva, detta har inte varit fallet. Vår guldtävling gick 3 500 kronor back. Av dessa var 2 100 rabatter på startavgifter för att tävlingen överhuvudtaget skulle kunna genomföras med guldstatus. Priserna blev därför relativt höga. Med ett någorlunda fyllt startfält hade tävlingens ekonomi fungerat. En av orsakerna till att så få var intresserade var att andra större tävlingar ligger under samma helg. Styrelsen ska fundera på om (och när) tävlingen kan förflyttas (kanske är mellandagarna eller tidigt i september tänkbara alternativ). Styrelsen och Tävlingskommittén skall överväga de olika alternativen. Beslut bör tas på nästa möte om ansökning till FSB TK skall kunna skickas in i tid

Enligt budget skulle medlemsavgifterna ge 34 000 kronor, men till dags datum har inkommit 36 000. Detta innebär att vi har 50 fler medlemmar än förra året.

Nytt material i form av kortlekar och lagtävlingsprotokoll för ungefär 2 500 kronor har beställts av Peter.

5, Inga skrivelser hade inkommit till styrelsen.

6, "Svensk Bridge" (se förbundets styrelsemötesprotokoll). Förslaget till stadgeändringar som fastställdes på riksstämman var så dåligt formulerat att en del förändringar behövs. Björn Gustavsson på kansliet gjort ett antal förändringar, som han föreslår ska gälla som stadgar. Kan man ändra stadgar utanför en riksstämma? Eftersom förslaget är nytt behöver styrelsen lite betänketid i frågan. GBF kan tänka sig föreslå som ett alternativ att en extra riksstämma under distriktsträffen kan besluta om de nödvändiga stadgeändringarna. Slutgiltigt beslut tas på nästa möte.

7, GBF:s tävlingar.

Plaketter för vårens tävlingar finns. TK har läget under kontroll.

TK har beslutat att 15 oktober, 15 mars och 15 juni är datum då GBF redovisar mästar- och ranking-poäng för avslutade lagtävlingar. Vill man redovisa vid andra tillfällen under året betalar spelarna själva den extra kostnaden på 50 kronor.

Under våren kommer Ruter att uppdateras för individuell och lagtävling. När detta är ett faktum kommer GG2 att tas bort från datorn på Bridgens Hus. TK kommer med datum för detta.

TK diskuterar nya modeller för DM lag. En enkät om nya varianter kommer att delas ut till spelare under våren.

Tommy Gunnarsson vill ha snabbare rapportering av lagmatcher. Han erbjuder sig att hjälpa till med detta via e-mail eller telefon (styrelsen jublar!). Peter tittar på praktiska lösningar som kan vara snabbare än telefonen, tex. länk från hemsidan

Eva föreslår förändringar på hemsidan. Peter tittar på det.

8, Styrelsens arbetsordning.

Behövs en arbetsbeskrivning för uppgifter i styrelsen? Vi kan ha en checklista på vad som förväntas av nya medlemmar i GBF:s styrelse. Bertil föreslår att vi hakar på SISUs utbildningar i föreningsverksamhet. Kanske behöver styrelsen en SISU ansvarig. Peter kollar vad SBF har att erbjuda och Bertil kollar vad SISU har.

Peter ger en hemläxa till nästa styrelsemöte, var och en ska tänka på vem (vilken funktionär) som ska göra vad i styrelsen. Följande funktioner finns; ordförande, sekreterare, kassör, TK-ansvarig, IT-ansvarig, suppleanter och vice ordförande. Vem ska: skicka papper till klubbar, samordna, kopiera, ansvara för plaketter osv. Alla ska göra läxan, även de som inte deltog i mötet.

9, Nästa verksamhetsår.

TK ska ägna hela nästa möte åt DM-par. Styrelsen avvaktar med att diskutera det.

DM-lag förslag för 04-05. En ”starthelg” där alla lag deltar. Skulle spelas som Gröna hissen över två dagar (lite som Chairmans cup). Ungefär tio lag går sedan vidare från starthelgen (resten åker ut), dessa ingår i en serie där alla möter alla. Skulle sedan avslutas med en seriefinal under en lång dag med två tre matcher. Tanken är att göra DM-lag mer åskådาร์vänligt samt att det blir en avlastning för lag som åker ut. Detta öppnar också möjligheter för både en lite festligare start och avslutning av DM, med blommor, applåder och prisutdelning.

TK:s invändningar mot förslaget är att det blir svårt att finna helger som kan fungera. Många argument både för och emot finns. (Det är här enkäten till spelare kommer in. Den skulle behöva vara oerhört välformulerad med argument både för och emot.)

Skulle det i om förslaget går igenom bli tal om en förhöjd silverpoäng? Fler alternativ finns och förändring är inte något krav. Problemet är att det är svårt att dra lag till DM. Om man jämför med Centrumserien, som bara är en klubbävling, drar 30 lag utan större problem, medan DM under året bara drog 27 (som glädjande nog ändå är en ökning jämfört med förra årets 22 lag).

GBF har nästa år hand om stadskampen som blir den 28-29e augusti. DM dam, junior, lag och senior är kvalificeringstävlingar till stadskampen. Ska detta stå i kallelserna till nästa års DM? Styrelsen meddelar om det på prisutdelningen.

10, Övriga frågor.

Hilding Wikström ska bli kallad till GBF:s styrelsemöten.

Sanktioner. Silvertävlingar ska sanktioneras, dessa sanktioner ansöks från GBF och kostar 50kr. GBF ska vara garant för att det finns tävlingsledare och för att tävlingskvalitén upprätthålls. Detta är inget nytt men styrelsen vill påminna om gamla regler. GBF är skyldiga att göra detta.

Service avtal för kopian. Vad åtar dom sig egentligen? 900kr/kvartal kostar avtalet, vilken service ingår då? Har vi råd? Vi konstaterar att service krävs en (1) gång på ett och ett halvt år. Behöver vi ha fast pris? När vi behövde servicen så hade dom dessutom stängt. Vi kräver Offitech på serviceavtal och öppettider för att kunna ta ställning till om vi ska ha kvar servicen eller ej.

Bridgeservice. Spelare har klagat på städningen. Toalettpapper och pappershanddukar har saknats på toaletterna. Detta har lett till att en del undviker toaletterna. Astmatiska spelare får problem med andningen. Många har kommit med klagomål till flera styrelseledamöter. Peter talar med bridgeservice.

Thomas Winther. Bertil efterlyser rapportering av den utredning av dagbridgen/pensionärsverksamheten som TW skulle arbeta med under sin anställning. Rapporten skulle redovisa hur man kan införliva dagbridgen/pensionärsverksamheten i SBF. Denna rapport saknas. Bertil har tagit kontakt med TW om saken. Styrelsen tar upp frågan igen när TW hör av sig.

Följande klubbar har sagt att dom nöjer sig med elektroniska styrelseprotokoll och kommer därför inte att få vidare protokoll per vanlig post i fortsättningen. Albatross, BS53, Lerum, Lyx, Mölnlycke, Passagen, Salamandern-Wasa, Centrum. Dessutom får Johan Fredén-Lindqvist ett protokoll per e-mail.

11, Nästa möte. Lördagen den 14/2 vid 11 tiden, Peter skickar kallelse när det närmar sig. Preliminärt blir det hos Bertil i Bollebygd.

Vid protkollet

Justeras

Emma-Maria Andersson

Peter Modh